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 Sammanträde torsdagen den 26 januari 2017 kl. 17.30-19.45    
 Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum   

Ledamöter Ersättare   

Mia Päärni (S), ordförande 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande  

Elvir Kazinic (S) 

Kerstin Aggefors (S)  

Staffan Svärd (S) 

Ahmet Music (MP)  

Anki Erdmann (V)  

Aleks Sakala (M) 

Tatjana Kovacic (M) 

Kerstin Thufvesson (M) 

Mats Rydelius (M) §§ 6-23 

Amela de la Cruz (L) 

Estanislao Mboro (S)  

Soma Amin (S)  

Daniel Katebi (S) 

Lara Siadat (MP) §§ 6-23 

Basit Choudhury (M) §§ 6-23 

Jean-Robert Nino (M)  

Arne Lund (L) 

Banar Sabet (C) 

Sofia Tahko (KD) 

  

 
Tjänstgörande ersättare 

Lara Siadat (MP) för Ahmet Music (MP) §§ 1-5, Galina Monsalves Leal (S) för 

vakant (V), Basit Choudhury (M) för Mats Rydelius (M) §§ 1-5. 

 Tjänstgörande ersättare 
 

     
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-5: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, VO-chef Kerstin  

Alnervik, administrativ sekreterare Monica Holst och nämndsekreterare Gunilla 

Schedin.                                                                                                               
 
Öppet sammanträde §§ 6-23 

Stadsdelsdirektör Patrik Derk, VO-chef Kerstin Alnervik, VO-chef Ulrika  

Axelsson, VO-chef Susanne Tengberg, VO-chef Gunilla Davidsson, kanslichef  

Johan Hernman, ekonomichef Alex Baena, administrativ sekreterare Monica Holst, 

nämndsekreterare Gunilla Schedin.    

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, 

Gunilla Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 6-23: Riitta Eddib Kommunal, Ata Hoseini Vision.  

 Personalföreträdare 

 
Utses att justera  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, 

Anders Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M).   Utses att justera  
   

Dag för justering     
2017-02-01   
 

 

Sekreterare 

  

 
 
 
Ordförande  

         

 
 
         
Vice ordförande     

 

Paragrafnr 1-23 Antal blad 29 

   Vice ordförande 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 26 januari 2017 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Kl. 19.45  

 

Plats: 

Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum   

 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

§§ 7, 12, 15        

 

Justerat den 26 januari 2017  

 

 

 
Ordföranden Mia Päärni (S) 
 
 
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M)  
 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och dag för justering 
 
Beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdagen 

den 1 februari 2017.     
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 15  

december 2016 justerats den 21 december samt att protokoll från stads-

delsnämndens sammanträde 2 januari 2017 justerats den 2 januari 2017.    
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§ 3 
Ansökan om ändring i vårdnad gällande särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap. 10 c § föräldrabalken (FB)  
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-008-2017.  
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§ 4 
Lex Sarah-information  
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-637-2016.  
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§ 5 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 22 december 2016, 

den 11 januari 2017 samt från den 25 januari 2017.   
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§ 6 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Varken förvaltningen eller nämnden hade någon information eller  

några frågor.  
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§ 7 
Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2016 för Rinkeby-
Kista stadsdelsnämnd  
 
Beslut  
1. Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2016 godkänns och över-

lämnas till kommunfullmäktige och revisorerna. 
2. Överföring av resultatenheternas samlade resultat till resultatfonden  

godkänns i enlighet med vad som redovisas i bilaga 2. 

3. Nämnden begär ombudgetering om 1,7 mnkr i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet.  

4. Omedelbar justering.  
 

Ärendet 
I stadens budget för 2016 anger kommunfullmäktige fyra långsiktiga  

inriktningsmål: 

 

1. Ett Stockholm som håller samman.  

2. Ett klimatsmart Stockholm.  

3. Ett ekonomiskt hållbart Stockholm  

4. Ett demokratiskt hållbart Stockholm. 

 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning bedömer att kommunfullmäktiges fyra 

inriktningsmål har uppnåtts under året.  

 

När det gäller det ekonomiska utfallet redovisas ett överskott om 13,9 mnkr 

före bokslutsdispositioner och 11,1 mnkr efter bokslutsdispositioner. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 23 januari 2017.   

Dnr 1.2.1.-017-2017. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Ahmet Music m.fl. (MP), 

ledamoten Anki Erdmann (V) och ledamoten Amela de la Cruz (L)  

lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Arbetet i stadsdelsnämnden och stadsdelsförvaltningen står liksom  
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tidigare år inför stora utmaningar. Särskilt i fokus under det gångna året 

har på olika sätt stått att minska ojämlikheterna mellan stadens olika 

stadsdelar samt att öka tryggheten bland de boende.  

 

Det finns mycket positivt som händer i vår stadsdel. Vi har väldigt bra 

förskolor och vi ligger bäst till i staden när det gäller andelen förskol-

lärare. De sociala insatsgrupperna är efterfrågade och många vill lämna 

en kriminell bana för ett vanligt liv. Antalet barnfamiljer som får  

försörjningsstöd har minskat under året. I flera skolor på Järva har  

resultaten blivit bättre. Men det räcker naturligtvis inte. 

 

Med tanke på det våld och de skjutningar som har drabbat våra stads-

delar så har vi varit tvungna att jobba med det akuta och kortsiktiga  

samtidigt som vi har siktet ställt på frågor som är viktiga för framtiden. 

Det är oerhört tragiskt att vårt samhälle har fått utvecklas så negativt  

under så lång tid och arbetet med att vända utvecklingen kommer 

naturligtvis ta tid. Men det är ett arbete som måste göras. Som ett led i 

trygghetsarbetet har också en samverkansöverenskommelse med den 

lokala polisen utarbetats och undertecknas i början på år 2017. 

 

Vår viktigaste uppgift är att inge barn och ungdomar en stark och positiv 

framtidstro. En första lokal utvecklingsplan har utarbetats och arbetet 

med medborgardialoger är inlett. Det är ett viktigt arbete och kommer 

att fortsätta och utvecklas under de kommande åren. 
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§ 8 
Insatser för personer med funktionsnedsättning   
Skrivelse av Burhan Yildiz (L) om trygghet och deltagande   

 
Beslut  
Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen.  

 

Ärendet 
Burhan Yildiz (L) har i en skrivelse framfört att det finns stora utmaningar  

i arbetet med att öka delaktigheten för personer med funktionsnedsättning 

och att nämnden saknar en plan för LSS- (Lag 1993:387 om stöd och 

service till vissa funktionshindrade) frågor. I skrivelsen ställs fem frågor till 

förvaltningen. Förvaltningen arbetar inom alla verksamhetsområden för att 

på olika sätt öka möjligheten till delaktighet i samhällslivet för personer 

med olika funktionsnedsättningar under hela livet. Arbetet sker internt men 

också i samverkan med andra samhällsaktörer. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 4 januari 2017.  

Dnr 1.6.-564-2016. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   
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§ 9  
Trygga miljöer vid stadsdelsområdets förskolor    
Skrivelse av Burhan Yildiz (L) och Aleks Sakala m.fl. (M)  

 
Beslut 
Tjänsteutlåtandet godkänns som svar på skrivelsen.  

 
Ärendet 
Burhan Yildiz (L) och Aleks Sakala m.fl. (M) vill, med anledning av upp-

gifter om narkotikaförsäljning och annan brottslig verksamhet i anslutning 

till förskolorna, veta vad förvaltningen gör för att upprätthålla en trygg 

miljö för barn, personal och föräldrar.  

 

Förvaltningen kan inte bekräfta att det förekommit narkotikaförsäljning i  

anslutning till någon av förskolorna. För att öka säkerheten och förhindra  

att obehöriga ska kunna ta sig in på förskolorna installerades under 2015 

kodlås på samtliga ytterdörrar.  Förvaltningen har även skriftliga rutiner  

för hur anställda ska agera om en otrygg eller hotfull situation skulle 

uppstå.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 12 januari 2017.  

Dnr 1.6.-629-2016.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   
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§ 10 
Om trygghet och deltagande i stadsdelsområdet      
Skrivelse av Burhan Yildiz (L) 
 
Beslut  
Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen.  
 
Ärendet 
På stadsdelsnämndens sammanträde den 27 oktober 2016 lämnade Burhan 

Yildiz (L) in en skrivelse med en fråga om hur förvaltningen arbetar med 

att hitta former för invånarna att på ett meningsfullt sätt påverka sitt när- 

område.  

 

Under 2016 har förvaltningen utarbetat ett lokalt utvecklingsprogram  

med syftet att bland annat långsiktigt öka tryggheten i stadsdelsområdet. 

Det lokala utvecklingsprogrammet ska även bidra till att stärka den sociala  

hållbarheten genom att skapa s.k. community centers. Genom att även 

öppna upp vissa skolor på kvällstid och under helger, kan lokalerna  

användas av lokala föreningar, för utbildningar och kulturverksamhet.  

Det finns sedan tidigare flera verksamheter som syftar till att öka trygg-

heten. Förvaltningen genomför trygghets- och tillgänglighetsvandringar 

och har anställda medborgarvärdar, ungdomsvärdar och en fältgrupp  

som rör sig i stadsdelsområdet. Inom ramen för MYS startar ett 

antivåldsprojekt med genusperspektiv i Husby. Arbetsledaren för 

medborgar- och ungdomsvärdar är också samordnare för nattvandringar. 

Vidare arbetar  

en lokal samordnare med att utforma en lokal handlingsplan mot vålds-

bejakande extremism.  

 

För att öka invånarnas möjligheter att vara delaktiga utvecklar förvalt-

ningen arbetet med medborgardialoger. Förvaltningen arbetar aktivt med 

att utveckla möjligheterna för barn och ungdomar att vara delaktiga och  

ha inflytande. Två nya tjänster tillsattes under 2016: ungdomsstrategen ska 

bl.a. arbeta fram en handlingsplan för att utveckla arbetet med ungdomars 

delaktighet och inflytande; projektledaren för flickors organisering arbetar 

tillsammans med flickor för att få reda på faktorer som påverkar flickors 

delaktighet i ungdomsverksamheterna.  

 

Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 12 januari 2017.    

Dnr 1.6.-563-2016. 
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Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.  

  

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Ahmet Music m.fl. (MP)  

och ledamoten Anki Erdmann (V) lämnade följande särskilda uttalande:  
 

Som framgår av förvaltningens förslag till beslut pågår mycket för att  

öka kontaktytan gentemot Järvaborna och deras möjligheter att delta  

och påverka beslutsprocessen och för att öka tryggheten. Många Järvabor  

är aktiva och visar att de vill ta ansvar för området. Det ser vi t.ex. på 

nämndsammanträdena som är välbesökta, på alla kontakter som tas med  

politiker och medborgare via mail, telefon och i möten och på intresset  

för medborgardialoger. Många är också engagerade i trygghetsfrågor och 

är själva ute och t.ex. nattvandrar i våra stadsdelar. 

 

Genom att gå till medborgarkontoren som finns i Rinkeby och Husby kan 

man också få information om vad jag som enskild kan göra för att få en 

förändring/förbättring eller lämna in synpunkter på sådant man är missnöjd 

med.  

 

Vi ser det som mycket positivt att vi snart kan öppna några skolor för  

föreningslivet på kvällar och helger. Att få ett tryggare Järva där flertalet 

känner sig delaktiga är en uppgift som vi alla som bor och arbetar i området 

har ett stort ansvar för.  

 

Detta arbete har bara börjat och det finns många utvecklingsområden men 

det är ett arbete som vi i majoriteten tar på största allvar. 
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§ 11 
Föreningslokaler i Husby      
Svar på skrivelse av Amela de la Cruz (L)   
 
Beslut  
Tjänsteutlåtandet godkänns som svar på skrivelsen.    
 
Ärendet 
Amela de la Cruz (L) har i en skrivelse till nämnden framhållit att det finns 

föreningar som idag har svårt att verka i stadsdelsområdet på grund av att 

de inte har en plats att bedriva sin verksamhet på. Detta gäller till exempel 

Förortsfeministerna.  Amela de la Cruz vill att förvaltningen ser över ut-

budet av föreningslokaler så att fler föreningar kan få möjlighet att bedriva 

sin verksamhet i en lokal där de slipper känna sig utsatta. 

 

Stadsdelsnämnden antog i september 2016 riktlinjer för försöksverksamhet 

med bidrag till föreningar i syfte att stödja det lokala utvecklingsarbetet. 

Bidrag ges i första hand kontantlöst och kan t.ex. innebära att nämnden  

står för kostnader för möteslokaler. Förvaltningen anser att det är angeläget 

att också hitta stödformer för andra sociala rörelser och sammanslutningar. 

I både Husby och Rinkeby planeras såväl stadsdelscentrum (Community 

Center) som stadsdelsskola (Community School) att inrättas under 2017, 

vilket förväntas öka utbudet av trygga möteslokaler för föreningar.  

 

Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 12 januari 2017.     

Dnr 1.6.-280-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   
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§ 12 
Översiktsplan för Stockholm - samrådsförslag     
Remiss från stadsbyggnadskontoret (dnr 2015-10143)   
 
Beslut  
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering.   
 
Ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har tagit fram ett förslag till ny översiktsplan.  

Förslaget utgår från stadens vision 2040 om ett Stockholm för alla. Den  

beskriver stadsbyggnadsmålen, utbyggnadsstrategin och dialogen med  

invånarna, allmänna intressen och planeringsinriktningar samt lokala  

utvecklingsmöjligheter för stadsdelsnämndsområdena.  

 

Förvaltningen är positiv till att det socialt hållbara perspektivet betonas  

i planen. Att Kista-Järva betraktas som ett av tre fokusområden i 

översiktsplanen kan bidra till att stärka hela områdets attraktionskraft. 

Bland kommande infrastruktursatsningar nämns utbyggnaden av 

tunnelbanan till Barkarby och den planerade Förbifarten. Även betydelsen 

av tvärbanans Kistagren behöver beskrivas, eftersom den kommer att fylla 

en viktig funktion i samband med den planerade utbyggnaden av cirka 6 

000  

bostäder i Kista. Stycket om Rinkeby behöver uppdateras utifrån den  

omdaning av Rinkebystråket som genomförts samt utbyggnaden av  

bostadsrätter och hyresrätter på Rinkebyterassen. Förvaltningen konstaterar 

att beskrivningarna av Husby och Akalla lagts in i samma stycke. De bör 

beskrivas var för sig. Texten behöver kompletteras med de befintliga och 

planerade bollplanerna, koloniträdgårdsområdena och de gamla gårdarna 

invid Järvafältet som fyller en viktig funktion. Stycket om Kista stämmer 

väl med förvaltningens uppfattning, men kan kompletteras. I den slutliga 

versionen föreslår förvaltningen att bilder även från ytterstadsområdena, 

och gärna med människor, finns med. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 12 januari 2017.     

Dnr 1.5.3.-598-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   
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Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) lade fram ett förslag till beslut  

från Moderaterna och ledamoten Amela de la Cruz (L) och föreslog att  

nämnden skulle besluta i enlighet med detta.   

 

Ersättaryttranden 
Ersättarna Banar Sabet (C) och en Sofia Tahko (KD) anmälde att de, om de  

hade tjänstgjort, hade ställt sig bakom Moderaternas och ledamoten Amela 

de la Cruz (L) förslag till beslut. 

 

Beslutsgång  
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och 

fann att nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.  

 

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela de la 

Cruz (L) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag 

enligt följande:   

 

1. Delvis bifalla förvaltningens förslag 

2. I övrigt anföra 

 

Översiktsplanen borde vara ett väldigt viktig stöd för att i större 

utsträckning bygga ihop staden, länka samman stadsdelar, öka 

stadsmässigheten  

i våra förorter och bygga fler bostäder. I Rinkeby-Kista blir trygghets-

frågan särskilt central där fler måste känna sig trygga, delvis genom  

fysiska åtgärder i närmiljön. Vår stadsdel borde också i större utsträckning 

byggas samman, istället för att vara utspridda satellitorter, med varandra 

men också med närliggande kommuner.  

 

Vi hade gärna sett att förvaltningen tryckte extra på behovet av fler  

bostadsrätter, särskilt i de områden med överhängande andel hyresrätter 

(Husby och Rinkeby). Vi delar förvaltningens syn kring att Husby och 

Akalla har väldigt olika förutsättningar, och därmed också bör delas upp  

i två istället för att klumpas samman. Översiktsplanen ska vidare 

uppmuntra till god och mänsklig arkitektur, till utvecklade grönområden 

samt överdäckningar av vägar och spår. 

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Ahmet Music m.fl. (MP) och 

ledamoten Anki Erdmann (V) lämnade följande särskilda uttalande:  
 
Rinkeby-Kista har en prognos med en ökad befolkning på 12 000 personer 

fram till 2020. Förutom att bygga bostäder till dessa ska många olika 

verksamheter som stödjer den ökade befolkningen rymmas i stadsdelen. 
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En för Rinkeby-Kista särpräglande yta är Järvafältet. Att beslutet om  

badet vid Eggeby äntligen har kommit är mycket glädjande, men det finns 

otroligt mycket kvar att utveckla på Järvafältet som kan bli en fantastisk 

plats för rekreation i en växande stad. Det måste finnas många olika idéer 

som är värda att diskutera. Kan aktiviteter och verksamheter på Järvafältet 

utvecklas med olika typer av idrotter och t.ex. mer ridverksamhet som är 

en stor sport? Vi har tidigare haft en ekologisk odling och tror att 

kommunen tillsammans med föreningar och medborgare i stadsdelen 

skulle kunna ställa iordning större odlingar och växthus där man kan sälja 

det som odlas i närområdet. Akalla och Husby med sitt kulturhistoriska arv 

kunde vara med i en satsning för att skapa ett utomhusmuseum. Kanske 

Skansen är  

intresserade av en filial? 

 

Järvafältet är idag kraftigt utsatt för trafikbuller som förvärrats kraftigt  

efter den ombyggnation av E 18 längs Kymlingelänken, Rinkeby och 

Tensta som skett under senare år. Inför bostadsbyggen på Kista äng  

har bullervallar anlagts längs E 4. Ärvingeområdet har delvis kontors-

byggnader som bullerskydd vid Kymlingelänken men det är långt ifrån  

tillräckligt. Bullerstörning med mer än 50 dBa av mer än hälften av  

Järvafältet redovisas i stadens broschyr Guide till tystnaden Igelbäckens 

kulturreservat (utgiven 2015). I underlaget nämns utveckling av 

stadsboulevarder utan närmare definition.  

 

Vi anser att det vid större trafikleder kan vara intressant att överväga  

bebyggelse nära vägen till och med på det som idag ofta är gräsytor  

och obebyggbara enligt dagens synsätt. Detta ser vi angeläget att pröva 

för att bullerbefria Järvafältet då man valt att inte bygga i tunnel som  

på många andra håll i staden. Om det inte är en framkomlig väg måste 

andra alternativ tas fram skyndsamt. 

 

Förbifartens öppna ramper vid Akalla är vi inte positiva till. Däremot  

är det glädjande att den ofullbordade linjedragningen av tunnelbanan 

Akalla- Barkarby - Hjulsta är med i översiktsplanen som möjlig  

förstärkning av kollektivtrafiken. Det kan också vara ett sätt att höja  

attraktiviteten av stadsdelarna på Södra Järva.  

 

Som förvaltningen och även staden säger i översiktsplanen så är  

Rinkeby-Kista en stadsdel men stor utvecklingspotential. Men det  

krävs också en vilja att investera och ett stort engagemang både från  

staten och staden om vi ska göra det till den fantastiska stadsdel som  

det skulle kunna vara och få Järvafältet till ett rekreationsområde för  

hela Stockholm.  
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§ 13 
Motion om ett jobbtorg för validering      
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2016:111) av Gulan Avci  
och Lotta Edholm (båda L) (KS dnr 106-1590/2016)  
 
Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.   

 
Ärendet  
Gulan Avci och Lotta Edholm (båda L) har föreslagit att kommunfull-

mäktige ger arbetsmarknadsnämnden i uppdrag att inrätta ett jobbtorg  

för validering samt kombinerade yrkes- och sfi-utbildningar för personer 

med inga eller bristfälliga yrkeskunskaper/yrkeserfarenheter.   

 

Kommunens uppdrag när det gäller validering är att validera gentemot 

vuxenutbildningen. Ansvaret för validering i övrigt är en statlig 

angelägenhet. I arbetsmarknadsnämndens uppdrag ingår redan idag att 

anordna  

kombinerade yrkes- och SFI- utbildningar för personer med inga eller  

bristfälliga yrkeskunskaper/-yrkeserfarenheter. Järvapiloten är ett exempel 

på kombinerad språk- och yrkesutbildning.    

 

Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 12 januari 2017.     

Dnr 1.5.1.-618-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet  

med förvaltningens förslag.   
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§ 14 
Uppdragabeskrivningar för nämndernas verksamheter i  
egen regi inom området funktionsnedsättning respektive 
socialpsykiatri         
Remiss från kommunstyrelsen (KS dnr 159-1132/2016)  
 
Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.   

 
Ärendet  
Förvaltningen har tagit del av kommunstyrelsens remiss om uppdrags-

beskrivningar för nämndernas verksamheter i egen regi inom området 

funktionsnedsättning respektive socialpsykiatri enligt LSS (lag om stöd  

och service till vissa funktionshindrade) och SoL (socialtjänstlagen).  

 

Uppdragsbeskrivningarna är tydliga och klargör villkoren för beställare  

och utförare. Syftet är att säkerställa villkoren för kommunala och privata 

utförare inom valfrihetssystemet. Uppdragsbeskrivningarna säkerställer  

på så sätt en ökad likställighet och kvalitet i brukarnas insatser oavsett  

utförare.  

 

Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 4 januari 2017.    

Dnr 1.5.1.-583-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet  

med förvaltningens förslag.   

 

. 
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§ 15  
Alkoholservering gällande Restaurang Food by Coor  
Remiss från socialförvaltningens tillståndsenhet 

 

Beslut 

1. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan från ”COOR  

Service Management Aktiebolag” om serveringstillstånd för 

spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker i enlighet med  

vad som redovisas i ärendet.  

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
För restaurang Food by Coor ansöks om tillstånd för stadigvarande  

alkoholservering för slutna sällskap i restaurangen, dagligen, 11.00-23.00.  

 

Restaurangen ligger utanför Kista Galleria i Kista industriområde på  

Torshamnsgatan 21 B. Inga bostadshus finns i närheten och det omedel-

bara området vid restaurangen är inte en vistelsearena för ungdomar.  

 

Under förutsättning att lagstadgade ordningsföreskrifter och åldersgränser 

för servering/försäljning av alkohol, tobak och spel följs bedömer dock  

förvaltningen att inga olägenheter bör uppstå. Förvaltningen föreslår att 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om serveringstillstånd. 

Förvaltningen föreslår även att ägare och personal genomgår en utbildning 

i ansvarsfull alkoholservering.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 12 januari 2017.    

Dnr 1.5.2.-669-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet  

med förvaltningens förslag.   
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§ 16  
Samverkansöverenskommelse mellan Rinkeby-Kista stadsdels-
förvaltning och Lokalpolisområde Rinkeby  
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet  
Den 19 maj 2015 tecknade stadens finansborgarråd, Karin Wanngård och  

regionpolischef Ulf Johanson ett för staden övergripande samverkansavtal. 

Målet med samverkan är minskad brottslighet och ökad trygghet i lokal-

samhället. 

 

I det för staden övergripande avtalet uppmanas samtliga stadsdelsnämnder  

att med tillämpning av överavtalets bestämmelser teckna 

samverkansöverenskommelser med respektive lokalpolisområde på 

stadsdelsnivå. Dessa överenskommelser ska undertecknas av respektive 

stadsdelsdirektörer och lokalpolisområdeschefer.    

 

Samverkansöverenskommelsen, som löper på två år 2017 och 2018, bygger 

på sju bilagor som var och en kan förändras/uppdateras oberoende av 

varandra. 

Dnr 1.2.5.-615-2016  

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) lämnade följande särskilda 

uttalande:   
 

Återupprätta rättsstaten i Rinkeby- Kista  

Det är uppenbart att rättsstaten underpresterar kring Järvafältet. Detta syns 

inte bara i trygghetsmätningar utan även i faktisk brottsstatistik. Vi sticker 

ut i hela riket när det kommer till antalet (och andelen) mord. Vi sticker ut  

i staden när det kommer till misshandel och rån utanför ’’festgatorna’’.  

Socialdemokraternas Anders Ygeman och Rikspolischefen Dan Eliasson 

sviker oss som bor här kring Järvafältet. Det är hög tid för nämnden att ta 

politiska initiativ för att återupprätta rättsstaten i vår stadsdel. 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

26 januari 2017 
 

Sida 24 

 

 

  

§ 17  
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter     
 
Inga skrivelser från nämndens ledamöter hade inkommit.   
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§ 18 
Postlista   
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 2 december 2016 till och med  

den 12 januari 2017.  
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§ 19 
Konferenser och utbildningar  
 

 Ordföranden Mia Päärni (S) informerade om en inbjudan till  

Demokratidagen 2017.  

 
Beslut  
Två representanter från majoriteten respektive oppositionen får möjlighet 

att delta i konferensen. Arvode och ersättning för förlorad arbetsinkomst 

utgår.  

 

 Mia Päärni (S) informerade vidare om att nämnden och 

förvaltningsledningen kommer att ha en heldagskonferens den 4 april 

för att  

tillsammans diskutera långsiktiga verksamhetsmål. Förvaltningen  

återkommer med närmare information om konferensen.   
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§ 20 
Protokoll från pensionärsrådet  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 7 december 

2016.     
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§ 21 
Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från funktionshinderrådets sammanträde den  

8 december 2016. 
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§ 22 
Anmälan av delegationsbeslut     
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Ärende  Delegat 

Beslut enligt skollagen 8 kap. 9 §  

2016-07-01–2016-12-31 

Dnr: 2.3.1.-044-2017 

 

Annika Björklund 

Enhetschef förskolenheten 

Beslut enligt skollagen 8 kap. 9 §  

2017-01-01–2017-06-30 

Dnr: 2.3.1.-044-2017 

 

Annika Björklund 

Enhetschef förskolenheten 
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§ 23 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m.   
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 
Medborgarförslag för Järvafältet 2018 – En gemensam deltagarstyrd  

ekoenhet för omställning, hållbarhet och integration.  

Dnr 1.2.4.-043-2017 

 


